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English summary

Al-Mabshar newspaper dealt with the conditions of Algeria in various
fields without exception (political, administrative, economic, social,
religious and judicial), and it presented it in a seductive way to win over
Algerians and bring them into obedience to the French state. On the
other hand, in order to get acquainted with the validity of what was
mentioned in the newspaper, we relied on writings. Other, including the
books, magazines and articles it included in order to know the truth of the
French policy that was written and applied to the administration of the

Algerian territory on land and sex, as it is in fact that what was mentioned



was completely incompatible with what was formulated by the

newspaper's numbers
Résumé en francais

Le journal Al-Mabshar traitait des conditions de I'Algérie dans divers
domaines sans exception (politique, administratif, économique, social,
religieux et judiciaire), et il la presentait de maniere séduisante pour
convaincre les Algériens et les amener a obéir a I'Etat francais. Par
contre, pour connaitre la validité de ce qui était mentionné dans le
journal, nous nous sommes appuyes sur des ecrits. Outre ce qu'il
comprenait en termes de livres, de magazines et d'articles pour connaitre
la vérité de la politique francaise qui a été écrite et appliquée a
I'administration de la région algérienne, a la fois en terre et en genre,
comme en fait, ce qui était mentionné était completement incompatible

avec ce qui était formulé par les numéros du journal



